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Aanwezig:  Filip Smet, Jack van Peer, Marcella Piessens, Dirk Verlaeckt, Vinciane Meert, Dirk Vergult, Karin 

Tavernier, Laureline Soubry, Jo De Cuyper, schepen Filip Baeyens, Wendy Bryssinck, Ronny De 
Mulder 

 
Verontschuldigd:  Johan De Vos, Dirk Van den Broeck, Erik De Lathouwer, Cris Bruelemans, Kris Boel, Chris De 

Beer 
 

 

1. Goedkeuring verslag dd. 13-09-2022 
 

Er worden geen opmerkingen geformuleerd en dus kan dit verslag gepubliceerd worden. 
 

 

2. Goedkeuring brief m.b.t. financiële noden verenigingen. 
 

De inhoud van de brief wordt goedgekeurd en dus kan die verstuurd worden naar beleidsmakers. 

 

 
3. Masterplan cultuursite. 

 

De vraag om de oorspronkelijke opdracht die aan het studiebureau werd meegegeven om een 
masterplan uit te werken werd ingewilligd en de voorzitter heeft het bestek voor dit plan toegestuurd 

gekregen. 
 

De toekomstige cultuursite zou zich situeren op de huidige locatie van de stadsschouwburg, Huize 

De Meerleer, een sporthal van de H. Familieschool en enkele garageboxen. 
 

De opdracht bestaat enerzijds uit een optimalisatie van de huidige schouwburg, anderzijds uit een 
nieuwbouw van een grote zaal in waaiervorm met een capaciteit van 700-800 personen met polyvalente 

ruimtes, een tentoonstellingsruimte, vergaderzaal en parkeerruimte. 

 
 De bedoeling is niet om een gedetailleerd plan voor te stellen maar wel om een volumestudie te 

maken waaruit moet blijken of die locatie geschikt is. Het bureau heeft enkele voorstellen uitgewerkt die in 3 
sessies aan de belanghebbenden zal worden voorgesteld. Op 13 oktober aan de politiek in de commissie 

Cultuur, op 26 oktober aan de leden van de CR, de raad van toezicht van beide academies en ACSSI. De 3de 
presentatie heeft plaats voor het personeel, interne diensten en buurtbewoners. 

 

Deze studie is het voorlopig eindpunt van dit project wat de huidige legislatuur betreft. Het wordt 
dus een document dat als basis kan dienen wanneer dit project concreet zou worden. 

 
 

4. Werkgroep subsidies 

 
Momenteel is de werkgroep werkloos. Alle voorbereidend werk is gedaan, het is nu wachten op de 

basislijsten van de verenigingen. Die kunnen pas opgevraagd worden als nieuwe reglement is goedgekeurd. 
Dat zal in principe voorgesteld worden op 13/10 in de commissie Cultuur en op 21/10 door de gemeenteraad 

goedgekeurd. 
 

 



 

De schepen licht toe dat de subsidies die naar de verenigingen zullen gaan lichtjes worden 
opgetrokken tegenover vorig jaar. Het zou om enkele duizenden euro’s gaan. Er zullen ook extra 

convenanten worden afgesloten met voornamelijk erfgoed verenigingen. 
 

Het voordeel van de nieuwe subsidieregeling is dat deze voor minder werklast zal zorgen (zowel 

voor de vereniging als voor ambtenaren van de stad) en dat de subsidies voor 3 jaar worden vastgelegd. Dit 
laatste heeft als voordeel dat er bij het aantreden van de nieuwe cultuurraad niet direct een herbevraging of 

herberekening dient te gebeuren. 
 

Het nieuwe reglement wordt tijdens 2 sessies aan de verenigingen voorgesteld: op dinsdagavond 15 

november in trouwzaal, en op zaterdagmorgen 19/11 in de bib. De uitnodigingen zullen door dienst OCV 
worden rondgestuurd. (noot achteraf : het nieuwe subsidiereglement is niet goedgekeurd door 
gemeenteraad op 21 oktober dus deze data komen te vervallen, het verdere verloop zal worden besproken) 

 

 
5. Stavaza commissies en adviesraden. 

 

Bib commissie: Geen nieuws omtrent vooruitgang in de nieuwe bib. Er worden wel enkele retributies 
afgeschaft, dus moet er ergens anders extra inkomsten worden gegenereerd. De streamingsdienst “Sooner” 

is gratis vanaf oktober voor inwoners van Sint-Niklaas. Vanaf 1/1/2023 zal ook het ontlenen van DVD’s gratis 
zijn. 

 

ACCSI: de toeschouwersaantallen zitten nog altijd onder de verwachtingen, wat uiteraard minder 
inkomsten met zich meebrengen, terwijl de uitkoopsommen van de artiesten wel even hoog blijven, in 

tegenstelling tot vorige 2 jaar. Dan zijn er veel activiteiten niet kunnen doorgaan, maar moest er ook geen 
uitkoopsom betaald worden. Deze huidige situatie brengt dus druk mee op de begroting. Er is wel een 

(kleine) financiële buffer, maar die is niet heel groot. 
Annelies De Graeve heeft ontslag genomen en zal ten laatste op 15 november weg zijn, wellicht 

eerder 1 november. Dat is een stevige aderlating. Kristof Van den Broeck is dan wel van halftijds naar 

voltijds gegaan, maar het zal de komende maanden, zeker wat programmaties betreft, een hele klus 
worden. 

Het boeking platform YES-plan werkt goed. Er werd ook besloten geen regionale Accenten meer uit 
te brengen wat door de CR jammer wordt gevonden. 

De terugloop van de toeschouwersaantallen vloeit deels ook voort uit maatschappelijke problemen. 

De huidige economische situatie noopt vele gezinnen er toe keuzes te maken naar waar het bruikbaar 
gezinsbudget kan aan besteed worden en dan komt een bezoek aan de schouwburg of eender ander 

cultureel evenement/museumbezoek niet direct op een prioritaire plaats.  
 

Toerisme: daar ging het over een zeer succesvol ambachtelijk weekend, de viering rond 75 jaar 

dienst toerisme (15/9) en de ingebruikname van het gloednieuwe infopunt in de nieuwe vleugel van het 
stadhuis. Op 15-16 oktober staat het weekend van de trage wegen in de kijker en van 12 november tot 6 

december is de Sint weer te gast in zijn huis in de Stationsstraat, De Salons dus. Het aantal scholen per dag 
wordt licht verminderd, de toegang is nu langs het park, ingang Regentiestraat en vrije bezoekers worden 

ook in groep rondgeleid zodat een vlotte doorstroming van de bezoekers gegarandeerd wordt. 
 

STRAMIN: Daar werd de conceptnota van het beleidsplan  PLAN BLOEI voor de volgende jaren 

voorgesteld. Die nota moet in 2024 uitmonden in een nieuw beleidsplan “Ruimte” dat het oude 
“Gemeentelijk Ruimtelijk Structuurplan” van 2006 vervangt. Meer info op https://www.sint-niklaas.be/onze-

dienstverlening/natuur-en-milieu/plan-bloei. 
 

Academie podium: Het aantal inschrijvingen is gestegen, met uitzondering van de afdeling woord. 

Daar is al een tijd een negatieve trend waar te nemen, maar dat is geen lokaal fenomeen, overal in 
Vlaanderen ziet men deze tendens. Dit brengt wel dat er minder uren voor leerkrachten beschikbaar zijn en 

dat laat zich het meest voelen in de bijafdelingen. Er was ook een spreker van de koepelorganisatie voor 
toneelverenigingen “Opendoek” om hun werking voor te stellen. Te onthouden: Landjuweel gaat dit najaar 

door in de Warande” in Turnhout.” 

 

 

https://www.sint-niklaas.be/onze-dienstverlening/natuur-en-milieu/plan-bloei
https://www.sint-niklaas.be/onze-dienstverlening/natuur-en-milieu/plan-bloei


6. Terugkoppeling overleg voorzitters adviesraden. 

 
Er namen 6 voorzitters deel aan dit overleg. Na een kennismakingsronde werd er gesproken over 

de voor- en nadelen van de huidige samenstelling van de diverse raden. De samenstelling van de 
cultuurraad is atypisch omdat ze de enige raad is waar geen politieke vertegenwoordiging aanwezig is.  

Een ander vaststelling is dat er in alle andere raden vertegenwoordiging is vanuit de cultuurraad. 
Die vertegenwoordiging wordt soms ook ingevuld door externe afgevaardigden namens de cultuurraad. Er 

volgt een debat over deze afgevaardigden. Volgende vragen worden luidop gesteld : Wat is hun rol? 
Waarom krijgt de cultuurraad geen feedback van deze mensen? Er wordt besloten om deze afgevaardigden 

expliciet uit te nodigen indien op de agenda van de cultuurraad een punt staat betreffende de commissie of 
raad waarin ze zetelen. 

Er werd ook een SWOT analyse gemaakt van de adviesraden op zich.  

Er wordt een volgende bijeenkomst voorzien in het voorjaar van 2023. 

 

7. Toekomst De Salons en Cipierage. 

Het antwoord van de schepen is kort. Er is geen nieuws over de Salons. Het kan niet gehuurd 
worden voor bijeenkomsten, tenzij misschien wanneer de problemen met de Paterskerk blijven aanhouden 

en die niet op korte termijn terug verhuurbaar wordt. Dan zou men geneigd zijn De Salons terug ter 
beschikbaar te stellen. 

Er wordt vermeld dat er sprake is dat directeur van de academie “een optie” heeft genomen om de 
vleugelpiano, die nu in De Salons staat, naar de academie te krijgen. De CR is echter van oordeel dat dit 

uitzonderlijke instrument beter in een zaal terecht waar ze dan mee kan worden verhuurd aan 

groepen/organisaties/verenigingen. 
 

De CR betreurt dat er, door de verkoop van De Salons, weer een locatie verdwijnt waar 
verenigingen terecht kunnen. Zij vreest dat er, wanneer alle stadsdiensten terug in het stadhuis gehuisvest 

worden, dit ook het lot gaat worden van de Cipierage.  
  

8. Varia 

- Volgende vergadering op dinsdag 8 november.  Plaats nog te bepalen. 

- Wat de werkgroep statuten betreft, de resultaten hiervan zullen eerst in het DB besproken 
worden en daarna komt het op de agenda van de CR. 

- Volgende bijeenkomst DB gaat door op 24/10 
- De schepen meldt dat er volgend jaar terug een oproep komt voor (semi)-professionele 

organisaties om structurele werkingsmiddelen voor het kunstenbeleid aan te vragen. De 

oproep voor kandidaturen start op 1 mei ‘23. De jurering gebeurt in juni 2023 en daar is een 
bedrag van 40.000€ mee gemoeid. 
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secretaris        voorzitter 


